
 
 
Goedemorgen Meneer L. Homan,      29-9-2023, Ootmarsum 
 
 
Hierbij de visie volgens de Stadsberaad Ootmarsum op de ‘vragenlijst gewenst woonzorgaanbod’. De 
beantwoording is op de kwalitatieve uitvraag,  want de eerste 2 zijn voor ons niet relevant. 
 

1. Wij Weten niet exact wat de gemeente doet betreffende dit onderdeel. Wat ons betreft 
ontbreekt heldere communicatie naar de client. Vooral bij het “keukentafel”gesprek. 

Er wordt teveel verwacht van de mantelzorgers, deze groep heeft ondersteuning en scholing 
nodig. De houdbaarheid van deze ondersteuners raakt in zicht. Nieuwe impulsen zijn nodig! 

2. De krapte van de ambulante zorg is gigantisch. Tevens het nog langer thuis moeten wonen 
vergroot dit probleem. Onvoldoende opnamecapaciteit, indicaties blijven stijgen, hulp in 
welke vorm dan ook wordt schaars en zelfs nu al niet meer  geleverd en de mantelzorgers 
worden of zijn al overbelast. Dus investeren in menskracht en scholing mede gezien in het 
licht van de v.p.t. die er aan komt. 

3. Aandacht zoals beschreven in 2 en 3 met als speerpunten: COMMUNICATIE, SCHOLING en 
BEMENSING. 

4. Er is een schreeuwend tekort aan PG PLEKKEN!!!!   Uitbreiding is hoogst noodzakelijk. 
5. Dat is geen punt voor ons beraad maar we blijven het wel kritisch volgen. En z.n.  aandacht 

vragen daar waar het nodig is. 
6. Reeds beantwoord in de bovenliggende vragen. 

 
De punten zijn op de bijeenkomsten doorgegeven, maar nog niet aan u doorgezonden. Wij hopen dat 
wij op deze  manier een bijdrage aan het onderzoek hebben gegeven.  
 
 
Vriendelijke Groeten, 
Stadberaad Ootmarsum 
 


